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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BRAŠĆINE-PULAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/10-14/8 
URBROJ:  2170/01-09-10-10-1 
Rijeka,   05. 09. 2010 
                                    

 
  

 
  

 
ZAPISNIK 

S 2.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 
 

2  sjednica VMO Brašćine-Pulac održana u četvrtak 02. 09. 2010 s početkom u 19,00 sati  
 

Sjednici su bili nazočni: 
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ksenija Marojević Velčić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Teo Božanić, član VMO 
4. Valić Franjo,član VMO 
5. Ivana Prpić, tajnik MO 
 

Ostali nazočni: 

Sjednici nisu bili nazočni: 
. Jordan Ante 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
1. Dogovor oko organizacije Dana Mjesnog odbora 
2. Rebalans financijskog plana 
3. Razno: zahtjevi grañana 

 
  

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
Ad.1 
Predsjednik Vijeća upoznao vijećnike sa organizacijom povodom Dana MO, koji se već 
tradicionalno održava u mjesecu rujnu ali zbog obilježavanja crkvenog praznika Svetog Luke u 
listopadu zaključak je da će se i obilježavanja Dana mjesnog odbora održati 23.listopada 2010. 
 

Zaključak: 
Vijeće jednoglasno prihvatilo da se obilježavanje Dana mjesnog odbora održi u listopadu te 
zajednički donijeli planu i programu: 

• 18.10.2010.(ponedjeljak) svečana sjednica Vijeća MO  gosti sjednice : kontakt 
policajci 

• 19.10.2010  (utorak)mjerenje tlaka i šećera u krvi u podružnici Pulac,  

• 20.10.2010 (srijeda) izložba fotografija o utvrdama u podružnici Pulac 
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• 21.10.2010.  (četvrtak) turnir u boćanju na boćalištu Gornji Pulac 

• 22.10.2010.  (petak) turnir u malom nogometu u dvorani Dinko Lukarić 
 

• 23.10.2010. (subota) završna fešta u Mjesnom odboru Brašćine-Pulac, Volčićev trg 
br.2. Zabavlja  grupa Fiesta uz bogatu ugostiteljsku uslugu. 

• Početak u 19,00 sati sa podjelom nagrada za najljepšu okućnicu  
 
 
 
Ad.2 
Predsjednik vijećnicima predočio rebalans financijskog plana  koji se nije mijenjao te sa 
prijedlogom da isti ostane 
 

Zaključak: 
Vijeće jednoglasno prihvatilo rebalans financijskog plana 
 
Ad.3 
Predsjednik upoznao vijećnike sa daljnjom procedurom vezano za produženje autobusne linije mini 
busa 4A prema Svetoj Katarini 
Zaključak Vijeća je da se pozove Odjel za komunalni sustav, Autotrolej i Rijekapromet za 
15.09.2010. u 10,00 sati u Mjesni odbor Brašćine-Pulac te da na terenu zajednički obave 
vožnju sa mini busom  prema navedenoj lokaciji i da donesu zaključak na licu mjesta dali 
može isti prometovati. 
 
.  
Ad3/1 
Pristigli zahtjev grañana Modrić Miljenka a vezano za postavljanje javne rasvjete (stupa) u Ulici 
Lukovići kod k.br.25A iz razloga što mjesto nije dovoljno osvijetljeno i dovoljan razlog da se 
skupljaju narkomani.. 
 

Zaključak: 
Vijeće jednoglasno donijelo stav da se dopis uputi Energu uz suglasnost Mjesnog 
odbora, te da se isti postavi iz opravdanih razloga već gore navedenih 

 
 
 
 
Sjednica je završila  u  21,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

Ivana Prpić Josip Rupčić 
 
 
 

 

 
 
 
 

         
                                                  


